

ဘုရားသခင် နှင့်ဘယ်လိုဆက်နွယ်ရမလဲ (How to have a relationship with God)

လူသားအပါအဝင်၊ ခပ်သိမ်းသောအရာအားလုံးတို့ကို ဘုရားသခင်ကဖန်ဆင်းခဲ့သည်ဟု ကျမ်းစာက သွန်သင်ပါသည်။ ဘုရားသခင်သည် ပြည့်စုံပြီး ဝေးကင်းမြတ်သော ဘုရားဖြစ် သော်လည်း လူသားများ သည် လုံးဝမပြည့်စုံနိုင်သလို၊ ဝေးကင်းလည်းမ ဝေးကင်းနိုင်ပါ။ ဘုရားသခင်သည် လူသားအား ဝေးကင်းမ ဝေးကင်းကုသပေးချယ်ရန် ကိုယ်ပိုင် ဆုံးဖြတ်ပိုင်ခွင့်ပေးခဲ့သည်။ ဘုရားသခင်၏သန့်ရှင်း သောစာအုပ် မေမာကျမ်းစာသည် ဘုရားသခင် သူ့ကိုယ်တိုင်ဖွင့်ပြ သောအရာဖြစ်ပြီး ၎င်းက လူအ ဝေပါင်းတို့သည် ဒုစရိုက်ကိုပြု၍ ဘုရားသခင်ရေ၂၄ ဝေတံ၌ အသ ဝေရပျက်ကြပြီ ဟု ပြောပါသည်။

အ ဝေးခြံခံကိုယ်ကျင့်တရားနဲ့ဆိုင်သော ပညတ်တော်တချို့ကို ကျွန်တော်သာရေးသားခဲ့မည်ဆို လျှင် ဘုရားသခင်၏ပညတ်တော်ဘက်သို့ ကူးပြောင်းနိုင်မည့်သူ တစ်ယောက်မှ ရရှိမည်မ ဟုတ်ပါ။ အပြစ်တရားသည် ဘုရားသခင် နှင့် တစ်ပါးသူများကို အကြမ်းဖက်နေသည်။ ဘုရား သခင်၏နာမကို အလဲသုံးစားလုပ်နေသည်ဖြစ်စေ၊ တခြားဘုရားများကို အ ဝေခံနေသည်ဖြစ်စေ ဘုရားသခင်၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာမှာ ကျွန်တော်တို့နဲ့လုံးသား၌ လက်ခံရန် ကျရုံးနေကြပါသည်။ ဤ ပညတ်တော်များသည် မိဘကိုမရိုမ သေပြုခြင်း၊ မုန်းသောသူများအား သတ်ဖြတ်ခြင်း၊ မျက်စိ ၏တပ်မက်ခြင်းဖြစ်သော အိမ်ထောင်ရေးဖောက်ပြန်ခြင်း၊ ခုခိုးယူခြင်း၊ အိမ်နီးခြင်းများအား မမ၂န် သောသက်သံခြင်း၊ သူတပါး၏ပစ္စည်းဥစ္စာ (သို့) မိန်းမအား မနာလိုခြင်း နှင့် မ၂ာယွန်းနေ သောဆွေလ၊ မ၂ာယွန်းနေ သောအပြုအမူတို့ကို လိုက်လံနေပါသည်။

ဤချမ်းသာဖောက်မ၂ာက ဘုရားသခင်၏ထာဝရမ၂ာ အဆက်ပြတ်တာကော်စသည်။ တခြားစကားဖြင့် ပြောမည်ဆိုပါက ကျွန်တော်တို့သည် သူထံမ၂ာပျက်ဆုံးနေပြီး ထွက်ခွာနေသည်။ အဘယ် ဝေကြောင့်ဆိုသော် သန့်ရှင်းခြင်းဖြစ်သော သူ၏တည်ရံခြင်းကို အပြစ်တရား နှင့် ဝေပါင်းစပ်ရန်ခွင့်မပြုပါ။

အပြစ်တရားသည် ဘုရားသခင်၏ဒေါသကို ထွက်စေပြီး၊ သူ၏တရားစီရင်ခြင်းသည် ဤနရာ တခုတည်း၌မဟုတ်ဘဲ အဆုံးမရရှိသောကာလ၌လည်းဖြစ်ပါသည်။ ဤနရာသည်ကြီးမားသော ဆင်းရဲဒုက္ခနှင့် မငြိမ်းနှိုင်းသော မီးရရှိရာအရပ်ဖြစ်သည်ဟု ကျမ်းစာက ဖော်ပြထားပါသည်။

ဤအခြေအနေမှာ မျှော်လင့်ခြင်းကင်းမဲ့နိုင်ပါသည် သို့မဟုတ် သတင်းကောင်းများ ဘုရားသခင် သည်အပြစ်မရှိသော မေရိယကိုစေလွှတ်ခဲ့သည်။ သူ၏လုပ်ငန်းများ လူသားများကို ဘုရားသခင် ၏ရွေးချယ်မှုကြောင့် ကြားဝင်တောင်းပန်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။ သူပြုလုပ်ခဲ့သည့်အရာမှာ သူ၏ခွဲထွက်မှုကို အသက်ကို ဘုရားသခင်၏ဖြောင့်မတ်ခြင်းကို ခံစားနိုင်ရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကိုယ်စား လုပ်ဆောင်ပေးခဲ့သည်။

ဘုရားသခင် နှင့် ကျွန်ုပ်တို့ကြား သက်မြတ်စရန် တခုတည်းအတွက် သူ့သေဆုံးခဲ့သည် မဟုတ်ဘဲ သူသည်သခြင်းမရပြန်ထ မြောက်ခဲ့ပြီး သူ့ကိုယုံကြည်ကိုယ်စား သူများကိုလက်ခံ ရန် ယခုစောင့်ကြည့်နေပါသည်။ ထိုကြောင့် သေခြင်းကိုကြိုပြီး ခွဲထွက်မှုကိုယ်စား သေသော်လည်း သူနှင့်အတူနေရမည်ဖြစ်သည်။ ဤအရာကို ထာဝရအသက်ဟု မေမာကျမ်းစာက ဖော်ပြပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏လုံးသားဖြင့် ဝေယရုထံ ဝန်ချပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကယ်တင်ပိုင်ရင်အဖြင့်၊ သူသာ လှင်အပြစ်ကိုဖယ်ရှားစေ၍ ဘုရားသခင် နှင့် သက်မြတ်ခြင်းသို့ ပို့ဆောင်စေသည်ဟု ပြုလုပ် သောအခါ ဤအရာအားလုံးမှာပေါက်ကြားစေသည်။ သူ့ကိုလက်ခံခြင်း နှင့် ယခု သူအားအစေခံနေ သည်ကိုဤအထဲ၌ပါဝင်ပါသည်။

ဝေယရုကို ကျွန်ုပ်တို့လက်ခံသောအချိန်၌ သူသည်ကောင်းကင်မ၌ သန်ရင်းသော ဝိညာဉ်တော် ကို ကျွန်ုပ်တို့ အတွက်စေလွှတ်ကာ သူသည် ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်နှလုံးထဲ၌ ကိမ်းဝပ်၍ ဘုရားသခင်အတွက် အသက်ရင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်တာများကို ဖေးမကူညီနေသည်။

ဤလက်ခံယုံကြည်ခြင်းက ဝေရနစ်ခြင်းခံခြင်း (သို့မဟုတ်) ဝေရနစ်မြုပ်ခြင်းသို့ တွန်းပို့ပေးစေသည်။ ဒီပြု လုပ်ခြင်းက အသစ်သောမွေးဖွားခြင်းကို ပုံဆောင်ပါသည်။ ဤခန့်ထားမှုကိုဆုခံရာ အထိမ်းအမှတ် သည် ဘုရားသခင်၏အတွင်းမ၌

လုပ်ဆောင်ခြင်းဖြစ်ပြီး၊ ၎င်းက ဒီလုပ်ဆောင်ခြင်းဖြင့် စတင်မည် ဝေသာဝိညာဉ်ရေးရာ၌ အသစ်သာလှပူဂိုလ်အဖြစ်သို့ ဝေဟင်္ဂလေး ဝေကြောင်းအတွင်းနည်းလမ်းမှ ဝန်ခံကြေငြာခြင်းဖြစ်သည်။

ဤကဲ့သို့ဖြစ်စဉ်ဖြစ်ရပ်များသည် ရှိခင်းစဉ်ဝေသာလုပ်ရပ်ကဲ့သို့ဖြစ်သော်လည်း ၎င်းမဟုတ်အလွန်လေး နက်သာလုပ်ရပ်တခု ဖြစ်ပါသည်။ ဝေယရဟက သင့်ကဲ့သို့ဤကဲ့သို့ပြော၍ ဖိတ်ခေါ်နေပါသည်။

" ဝန်လေး၍ပင်ပန်းဝေသာသူအ ဝေပင်းတို့၊ ဝေထံသို့လာကြ ဝေလော့။ ဝေသည်ချမ်းသာပေးမည်။ ဝေထမ်းဘုဝင်းကုတင်၍ ထမ်းကြ ဝေလော့။ ဝေထံ၌နည်းခံကြ ဝေလော့။ ဝေညီနူးညံ့သိမ်မွေ့နိမ့်ချ ဝေသာ စိတ်သ ဝေဘာရဟိ၏။ သင့်တို့စိတ်နည်းသည်သက်သာခြင်းကုရိလိမ့်မည်။ အ ဝေကြောင်းမူကား၊ ဝေထမ်းဘုဝင်းသည် ထမ်းလွယ်၏။ ဝေဝန်လည်းပေါ့၏ဟု မိန့်တော်မူ၏။"

မိတ်ဆွ ဒီနေ့ သူ၏ခေါ်ဖိတ်သံကုကြားပါက ဝေကျေးဇူးပြု၍ သင်၏စိတ်၌လုံးကု မာကျောစေ မည့်အစား အသက်ဝိညာဉ်ကုစောင့်ထိန်းဝေသာသူထံ သင့်ဘဝတခုလုံးကုပုံအပ်လိုက်ပါ။ သူသည်သင့်ကုချစ်သည်။ သူသည်သင့်ကု နားမလည်နှိုင်းလောကော်သာ ဝမ်းမြောက်ခြင်း၊ မ ဝေ့လူ လူတူးနှိုင်းသာ ငြိမ်သက်ခြင်းကုပေးလိမ့်မည်ဖြစ်သည်။ ဒီလုဝေပြောခြင်းဖြင့် သင့်ဘဝ၌ ဘယ်တခုမဟုတ်ကုရမုန်းတိုင်းများမကြုံတော့ပါဟု ဝေပြောခြင်းမဟုတ်ပါ။ သုဝေသ် သူဂတိပေးသည် မဟုတ် ကျွန်တော်တို့ကုဘယ်တခုမဟုတ် စွန့်ပယ်မည်မဟုတ်သလို ဘယ်တခုမဟုတ်လည်းထားခဲ့မည် မဟုတ်ပါ။

အဆုံးသတ်ရာ၌ သူကုဝိယတုဝိုင် သင့်အားစစ်မည်စွာနဲ့ ဖွင့်ပြရန် နှင့် ထိဝေတွဲ၍ရ ဝေသာလမ်းဖြင့်၊ သူ့ အ ဝေပါ၌ ယုံကြည်နှိုင်းရန်အတွက် သူအားဆုတောင်းပါ။ ဤအရာကု သင့်နည်းလမ်းထဲ၌ ဝေလေး နက်စွာ နှင့် ဖြူစင်စွာဖြင့် ပြုလုပ်ပါက သင်စိတ်ပျက်မည်မဟုတ်ပါ။ ဘုရားသခင်၏ကောင်း မြတ်ခြင်းကု မြည်းစမ်းကြည့်ပါ။ ရဟေ့မကြည့်ပါ ဟူ၍ကျွန်တော်ခွန်အားပေးချင်ပါသည်။

ဘုရားသခင်ကုမ္ပဏီ ကုမ္ပဏီတိုင်းကုမ္ပဏီကျ ဘယ်လူဝင်တွေကြုံနိုင်မလဲ

ဘုရားသခင်ကုမ္ပဏီ ဘယ်လူဝင်နိုင်မလဲ

ဘုရားသခင်ကုမ္ပဏီ ဘယ်လူဝင်ဆက်နွယ်နိုင်မလဲ

ဘုရားသခင်၊ ဝေယရ၊ ဘုရားသခင်ကုမ္ပဏီ ဘယ်လူဝင်နိုင်မလဲ၊ ဘုရားသခင်ကုမ္ပဏီ ဘယ်လူဝင်ဆက်နွယ်ရ မလဲ၊ ကယ်တင်ခြင်း၊ ကောင်းကင်၊ ငရဲ၊ ငြိမ်သက်ခြင်း၊ ချစ်ခြင်းမေတ္တာ၊ ဝမ်းမြောက်ခြင်း၊ တရားစီရင်ခြင်း၊ လက်ဝါးကားတုတ်၊ အပြစ်တရား၊ ထာဝရအသက်၊ ငှမမဟကျမ်းစာ၊ ဘုရားသခင် အားကုမ္ပဏီတိုင်းတွေကြုံခြင်း၊